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Abstract
This doctoral thesis describes the influence of two common genetic polymorphisms, the Val66Met BDNF and the ApoE4, on the volumes of the cerebral hemispheres and lateral ventricles of young, healthy adults. There were no statistically significant differences between the groups tested. The negative results could be attributed due to epistatic effects of genes not tested for or relative insensitivity of the methods used.
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Abstract
Diese Dissertation beschreibt den Einfluss von zwei häufigen genetischen Polymorphismen, den Val66Met BDNF und ApoE4, auf die Volumina der zerebralen Hemisphären und der Lateralventrikeln, von jungen, gesunden Probanden. Es gab keine statistisch signifikanten Unterschiede zwischen den getesteten Gruppen. Die negativen Ergebnisse könnten auf epistatische Effekte von nicht untersuchten Genen oder die relative Insensitivität der benutzten Methoden beruhen.
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